

Chu Hai College of Higher Education

29 June 2022

Latest Implementation Arrangements for the "Vaccine Pass" on Campus

To align with the Governments latest adjustments to the vaccination requirements of the Vaccine Pass, the College has further enhanced campus access control starting from 7 June 2022 onwards. Please refer to the table below for implementation details.

Relevant Date	Infected / Uninfected	Minimum COVID-19 Vaccination Requirements
From 7 June 2022	Persons aged 18 or above	3 doses (or 2 doses for those who have had their second dose within the last 6 months)
	Recovered persons within 6 months from recovery*	No additional dose required
	Recovered persons who had received second or third dose before COVID-19 infection*	No additional dose required
	Recovered persons after 6 months from recovery, who were not vaccinated before COVID-19 infection*	2 doses (or 1 dose for those who have had their first dose within the last 6 months)

* (i) "Recovery" is defined as 14 days after the date of the most recent documented positive test. (ii) Recovered persons must present the official proof of recovery or infection at the time of entry. Official proof of recovery or infection includes documents such as discharge letter, SMS/electronic/paper record of positive nucleic acid test result issued by the Government or private laboratories recognised under the Laboratory Recognition Scheme of the Department of Health (DH), SMS/electronic record of completed declaration on DH's "Declaration System for individuals tested positive for COVID-19 using Rapid Antigen Test", isolation order issued by the DH, and other recovery records issued by the Government or the Hospital Authority. Photographs showing positive rapid antigen test results alone CANNOT serve as a valid recovery or infection record.

If you are exempted from vaccination, you must present a medical exemption certificate issued by a medical doctor plus a negative result of a COVID-19 test taken within three days prior to the entry.

We seek your understanding that all the infection control measures are implemented to safeguard the health of the community. Please stay safe and positive.

Registrar's Office

珠海學院
校園實施「疫苗通行證」最新安排

為配合政府最新修訂的「疫苗通行證」中疫苗接種要求，學院由 2022 年 6 月 7 日起加強進入校園的安排。詳情如下：

適用人士類別	基本 2019 冠狀病毒病疫苗接種要求
18 歲或以上人士	三針（或二針，適用於接種第二針後未滿 6 個月人士）
康復後未滿 6 個月的康復者*	無需額外接種
在感染 2019 冠狀病毒病前已接種第二或第三針疫苗的康復者*	無需額外接種
康復後滿 6 個月的康復者，在感染 2019 冠狀病毒病前沒有接種疫苗的康復者*	二針（或一針，適用於接種第一針後未滿 6 個月人士）

* (i) 「康復」是指最近一次備有文件紀錄的陽性檢測結果日期的 14 天後。(ii) 進入校園時，康復人士必須出示官方康復或感染證明。官方康復證明文件包括出院信、由政府或獲衛生署認可計劃承認的認可私營醫務化驗所陽性核酸檢測短訊 / 電子 / 紙本紀錄、衛生署快速抗原測試陽性結果人士申報系統的成功申報短訊 / 電子紀錄、衛生署發出的隔離令 / 2019 冠狀病毒病測試陽性人士紀錄，以及其他由政府或醫院管理局發出的康復紀錄。請注意快速抗原測試陽性結果的相片不能作康復或感染證明。

進入校園前，如獲豁免接種疫苗，請出示醫生紙及三天內完成的陰性檢測結果。

上述防疫措施是為了保障社區健康而設，敬請諒解，並祝身心健康！

教務處

2022 年 6 月 29 日